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OBČINA ILIRSKA BISTRICA           

Občinski svet 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 
z desetega nadaljevanja 16. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica, ki je 

bila 20. 6. 2013 ob 16.00 uri v sejni sobi Občine Ilirska Bistrica 
 

 

Prisotni člani OS: Dušan Grbec, Robert Ujčič, Borut Rojc, Vlado Hrvatin, Zora Anuša Balazs, 

Rok Jenko, Ivo Tijan, Igor Batista, Anton Frank, Vojko Tomšič, Sebastijan Ferlež, Rudolf Celin, 

Alojz Bubnič, Primož Rojc, Zdravko Kirn, Igor Štemberger, Sonja Koren Čeligoj, Ivan Simčič, 

Danica Novak Jurač, Anton Šenkinc, Vojko Mihelj 

 

Odsotnosti članov OS med sejo: Dušan Grbec (- 20 minut), Robert Ujčič (- 1 minuta), Rok Jenko 

(- 2 minuti), Igor Štemberger (- 1 minuta), Anton Šenkinc (- 1 minuta) 

Odsotni člani OS: Barbara Kogovšek (opr.), Tjaša Logar Vrh (opr.)  

 

Prisotni sodelavci občinske uprave: Emil Rojc, župan, Tina Kocjan, vodja oddelka za gospodarstvo in 

finance, Zdenka Tomažič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, Dragica Kastelic Boštjančič, vodja 

oddelka za gospodarsko infrastrukturo; Sabrina Pirih, višja referentka 

 

Prisotni novinarji: Lori Ferko, predstavniki TV Galeje  

 

Nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je sklical in vodil Emil Rojc, 

župan (v nadaljevanju besedila župan). Za nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska 

Bistrica je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 

6. Volitve v Državni svet RS 

7. Vprašanja in pobude 

 

Župan je ugotovil, da je na seji Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica (v nadaljevanju 

besedila OS) od 23-ih članic in članov OS prisotnih 15, zato je OS sklepčen in lahko veljavno 

odloča. Predlagal je nadaljevanje 16. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica s 6. točko 

dnevnega reda: Volitve v Državni svet RS. 

 
6. točka: Volitve v Državni svet RS 

Pri tej točki ni bilo razprave. 

 

7. točka: Vprašanja in pobude 

Robert Ujčič 

1. Zanimalo ga je, ali je mogoče pri Osnovni šoli Antona Žnideršiča križišče (pred 

parkiriščem v osnovno šolo), ki je nepregledno, predelati v krožišče. 

2. Zanimalo ga je, ali je koncesionar dovolj dobro opremljen (stroji potrebni za pluženje, 

posipavanje, odvažanje, čiščenje) za opravljaje zimske službe.  

 

Župan je pojasnil, da bo na vsa vprašanja in pobude odgovoril v pismeni obliki. 
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Rok Jenko 

Glede na zadnjo izvedeno korespondenčno sejo, ga je zanimalo, v skladu s katerimi predpisi 

Občine Ilirska Bistrica se je na korespondenčni seji odločalo o ustanovitvi sveta Notranjsko -

kraške regije in glasovalo o predstavnikih ustanoviteljev, tudi Občine Ilirska Bistrica, v tem 

regijskem organu, ne da bi bile svetniške skupine in stranke, ki so zastopane v občinskem 

svetu pozvane k predlaganju kandidatov za ta mesta. Zanimalo ga je tudi, ali je bilo s to 

potezo spremenjeno stališče Občine Ilirska Bistrica o tem, da želi razvojno in drugače 

sodelovati v okviru Južno Primorske regije in ne Notranjsko – kraške. Zanimalo ga je, ali je 

bila ta odločitev zgolj v pristojnosti in v rokah župana ali je o tem odločal kakšen drugi 

kvorum in je še vedno v veljavi sklep občinskega sveta, da se priključi Južno Primorski 

razvojni regiji in ne Notranjsko - kraški razvojni regiji. Zanimalo ga je tudi, kaj se je zgodilo z 

zahtevo oziroma informacijo, ki naj bi jo vlada morala poslati v Bruselj, glede tega, da bi vsaj 

v finančni perspektivi leta 2020 lahko kandidirali na strukturna in kohezijska sredstva v 

okviru Južno Primorske regije in ne Notranjsko - kraške regije. Zanimalo ga je, ali je bilo to v 

Bruselj s strani SVRL-ja na pobudo Občine Ilirska Bistrica posredovano. Prosil je za pismeni 

odgovor. 

 

Vlado Hrvatin 

1.  Zanimalo ga je, kdaj se bo končalo Rozmanovo ulico. 

2.  Zanimalo ga je, koliko se jih je v Hrušici priključilo na čistilno napravo, kdaj bo v 

Knežaku končana investicija kanalizacije, kdaj bo izvedena investicija v Podgradu za 

gornji del vasi in v kolikšnem času po končani investiciji mora »zalaufat« ali bomo vračali 

evropska sredstva.   

 

Zora Anuša Balazs 

Dala je pobudo, da se prouči možnost postavitve avtobusnega postajališča v Trnovem v smeri 

proti Šembijam, ker se je starega zaradi izdelave krožišča ukinilo.  

 

Anton Frank 

Dal je pobudo, da se danes s skupnimi močmi sprejme občinski proračun za letošnje leto. 

 

Vojko Tomšič 

Dal je pobudo, da se na Direkcijo za ceste in Zavod za varovanje narave naslovi pismo, da se 

stare kostanje od Špetiča proti Kosezam poseka (nekatera debla kostanjev so že suha, vsi 

kostanji pa so za promet izredno nevarni). 

 

Rudolf Celin  

Zanimalo ga je, kdaj bo možna priključitev na širokopasovno omrežje. 

 

Primož Rojc 

Glede njihove zahteve za sklic seje občinskega sveta v zvezi z oprostijo plačila NUSZ za TIB 

Transporta so dobili odgovor zaradi česa to ni mogoče. Zanimalo ga je, ali obstaja kakšna 

možnost, da se temu podjetju ta prošnja ugodi in da pred tem podjetje predstavi občinskemu 

svetu svoje težave in prošnjo, ki so jo poslali. 

 

Igor Štemberger 

Zanimalo ga je, iz katere proračunske postavke se financira in plačuje naročena režimska 

radijska oddaja na Radiu 94 o dogajanju v naši občini. Zanimalo ga je tudi, zakaj ste se 

odločili za ta korak, ali je smiseln, glede na to, da tako Radio 94 kot ostale lokalne, regionalne 

in nacionalne radijske televizijske postaje redno in promptno poročajo o dogajanju v naši 

občini.  



  3 

Sonja Koren Čeligoj 

Zanimalo jo je, kam naj bistričani sporočijo okvaro na javni razsvetljavi. 

Župan je pojasnil, da lahko občani, ki imajo težave z javno razsvetljavo, pokličejo občinsko 

upravo. 

 

Ivan Simčič 

V zvezi z odgovorom Ministrstva za finance o začasnem financiranju društev in krajevnih 

skupnosti je dal predlog oziroma vprašanje, da se tudi v obdobju začasnega financiranja lahko 

izvede javni razpis za društva in krajevne skupnosti in s tem dodelijo sredstva sofinanciranja 

ter sklenejo pogodbe, vendar le do višine, določene v finančnem načrtu neposrednega 

uporabnika za obdobje začasnega financiranja, v višini kot v enakem obdobju lanskega leta. 

Župan je v obrazložitev iz dopisa Ministrstva za finance prebral še zadnji odstavek: 

»Sofinanciranje programov društev lahko nemoteno poteka samo tako, da občina dovolj 

zgodaj sprejme proračun za naslednje proračunsko leto oziroma dve leti, da lahko pred 

začetkom proračunskega leta, za katerega ima sprejet proračun, izvede in zaključi še javni 

razpis za izbor prejemnikov proračunskih sredstev ter z izbranimi prejemniki sklene 

pogodbe.«   

 

Vojko Mihelj (pobude so dane v pismeni obliki in so dobesedno prepisane) 

»1. Na 14. seji sem dal tudi vprašanje glede Nature 2000, na katero je župan odgovoril, »da se 

občine pritožujejo nad Naturo, žal pri tem nimamo nobenega vpliva« in pojasnil, »da VE 

zaradi širitve Nature niso ogrožene, so pa ogrožene zaradi nature.« Na srečanju s 

predstavniki vlade RS 13. t.m. smo iz ust ministra Bogoviča slišali drugačno informacijo in 

kritiko, »da občina ni bila dovolj tvorna v pogovorih o spremembah in dopolnitvah 

območij Nature 2000« in »da je občina Ilirska Bistrica nekoliko problematična, saj pravega 

dialoga s strani občine v tem delu  ni bilo.« (Glej tudi PN 30.1.2013). Glede na številne 

razprave v Občinskem svetu glede Nature 2000 in umestitve VE na Milanjo se mi zdi 

takšno ravnanje in neangažiranost občine nesprejemljivo. Predlagam, da to problematiko 

obravnavamo na eni od naslednjih sej OS pod posebno točko dnevnega reda, saj ima 

dogajanje velik pomen za razvoj občine in OPN. Prosim, da date pobudo na glasovanje.  

2. Predlagam, da se v imenu občanov Občine Ilirska Bistrica, predvsem iz vasi na Gornji 

Pivki, pridružimo kritiki MORS, glede dogajanj zadnje dni. Ob potekajoči vaji letalskih 

enot se je namreč ponovno pokazalo, na kako degradiranem območju živimo. Tokrat smo 

bili kar nekaj večerov deležni nadležnega hrupa in nizkih preletov letal naše in tuje vojske. 

Pokazalo se je tudi, da se MORS obljub in dogovorov ne drži (zapiranje zračnega prostora, 

obseg delovanja…). Ob tem dajem tudi pobudo, da se Občina Ilirska Bistrica aktivneje 

vključi v pogajanja z MORS o renti zaradi strelišča Bač. Tu puščamo iniciativo občini 

Pivka, ki le meji na poligon Poček in Strelišče Bač, pa zaradi tega »vleč« lepo rento v 

različnih oblikah (denar, premoženje, urejanje poti…). 

3. Dajem pobudo, da Občinska uprava oz. pristojen delavec pregleda in evidentira stanje na 

cesti Il. Bistrica – Šembije, ter o stanju informira DRSC in zahteva pravočasno sanacijo. 

Na skoraj celotnem odseku se cesta na polovici proti škarpam vidno ugreza (tudi za 20 

cm). Vidne so že velike razpoke, tudi do 3 cm. Ob nadaljnjem večjem deževju obstaja 

velika možnost dodatnega plazenja in nastanka velike škode, zato je verjetno boljše 

preventivno ukrepati. 

4. Že pred časom sem prosil, da se pri izvajalcih del v Knežaku (kanalizacija in optika) 

posreduje za vzpostavitev prvotnega stanja na javnih poteh in parcelah, kjer so se izvajala 

dela. Jeseni se od tega ni nič realiziralo. Ne vem sicer če so sedaj dela na novem odseku 

zaključena (Bač – Zagorje), toda na poteh kjer se vgrajuje optika je ostalo pravo 

razdejanje, prav tako pa so za izvajalci ostale neutrjene bankine ob cesti Bač – Kalc – 

Zagorje, kjer se je vršil izkop za kabel. Ponovno prosim za ustrezno ukrepanje investitorja. 
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Ob tem naj pripomnem, da vsakodnevno slišim več pripomb na izvajalce, ki razvode 

kablov delajo precej samovoljno.«    

 

Anton Šenkinc 

1. Glede govoric, ki se širijo v javnosti, ga je zanimalo, ali je župan Dragici Jaksetič, 

novinarki Dela, obljubil, da ji bo prodal del zemljišča v OIC Ilirska Bistrica za potrebe 

stanovanjske gradnje in ne industrijske gradnje.  

2. Ta teden so gospodinjstva dobila brošuro, ki jo je verjetno izdal župan. Zanimalo ga je, kdo 

je pripravil to brošuro za tisk, koliko je stalo tiskanje brošure, koliko je stala distribucija te 

brošure, iz katere proračunske postavke je bila ali bo plačana in na podlagi katerega sklepa 

bo plačana. 

Župan je prosil za obrazložitev kratice OIC. Anton Šenkinc je pojasnil, da gre za Obrtno 

industrijsko cono Ilirska Bistrica. Župan je v zvezi s prvim vprašanjem zanikal, da bi kaj 

obljubil in da so govorice napačne.  

 

 

 

Župan je sejo zaključil ob 16.22 uri. 

 

 

Potek seje je z video kamero posnelo Društvo Izzivi (TV Galeja).
    

 

 

 

Zapisnik sestavila:       Župan: 

Sabrina Pirih        Emil Rojc 

 

 

 

Številka: 011-5/2013 

Ilirska Bistrica, 1.7.2013 
 

 


